
 

Schriftelijk vragen (Artikel 37) met betrekking tot nieuwe provinciale 

verbindingsweg Cartils – Gulpen, in kader van verkeersveiligheid van de 

Wittemer Allee 

Gulpen, 27 september 2016 

Geacht College, 

De Wittemer Allee is een gevaarlijke weg en dat er veranderingen en verbeteringen staan 
aan te komen om de veiligheid met name voor de fietsers te vergroten juichen wij toe. De 
afgelopen jaren heeft de gemeenteraad vaak aandacht gevraagd voor deze problematiek en 
wij kijken dan ook uit naar de diverse oplossingen die aan de raad zullen worden 
gepresenteerd.  
Inmiddels maken wij ons wel zorgen over de manier waarop het college en de provincie 
omgaan met de communicatie, het informeren en betrekken van inwoners die met de 
gevolgen van de besluitvorming te maken krijgen. Zo wordt er gesproken over een 
verbindingsweg Cartils – Gulpen, waar diverse inwoners hun zorgen bij onze fractie hebben 
uitgesproken. (zie ook de mail van 26 september die ook naar uw college is verstuurd) 
Wij zijn ervan overtuigd dat transparantie, juist bij dit soort ingrijpende projecten, een must 
is om onrust en eventueel lange procedures van de betrokken inwoners te  voorkomen. 
 
Hierover heeft de fractie GroenLinks de volgende vragen.  
 

1)  Klopt het dat inwoners, die in de media (bericht van 1Limburg en De Limburger op 
19 september 2016) hebben kunnen lezen dat er maatregelen in hun omgeving 
zullen worden genomen in het kader van de verkeersveiligheid van de Wittemer 
Allee, hierover nog niet door uw college zijn geïnformeerd?  Graag een toelichting op 
uw antwoord. 

2) Hoe worden de belangen van omwonende meegewogen in de voorstellen?  
3) Hoe gaan de inwoners in dat proces wel betrokken worden? Maw hoe gaat u 

draagvlak creëren voor de te nemen maatregelen? 
4) Wij hebben vernomen dat ondernemers in Wittem wel informatie hebben ontvangen. 

Klopt dat? Graag een toelichting op uw antwoord. 
5) Wie is penvoerder, de gemeente of de provincie? Tot welke overheid zullen inwoners 

zicht moeten richten als zij gehoord willen worden, zienswijzen willen indienen of 
bezwaar willen maken?  
 

 
 
Met vriendelijke groet, 

Marion van der Kleij, Fractievoorzitter GroenLinks 
Sacha Vos, Burgerfractielid GroenLinks 


